
Do izselitve je še daleč
Pred kratkim je v uredništvo prispelo pismo s tole vsebino:

»Sem upokojenka in stanujem v ulici Breg številka 8. Slišala
sem, da je ravno to hišo odkupilo gostinsko podjetje Vitez in
da jo namerava preurediti v gostinski lokal s sobami za
nočitve. Zanima me, kdaj bo podjetje to namero tudi uresni-
čilo, ker bodo nas, stranke izselili, pa ne vemo kdaj. Prav
zaradi tega si marsikdo ne more izboljšati življenjskih pogo-
jev, ker so vsa vlaganja v stanovanja negotova, pa tudi pri
nakupu kurjave za to zimo ne vemo, kako in kaj. Ker v hiši
Breg številka 8 stanujemo skorajda sami upokojenci, nas ta
preselitev in vse okoli nje še posebej skrbi.«

Hiša Breg 8 stoji nekaj deset metrov stran od Viteza. Je

velika dvonadstropnica, ki se ji vidi, da je potrebna obnove. V
njej je skladišče nekega podjetja v pritličju, više so stanova-
nja. Pred hišo je ravno na dan, ko smo si jo ogledovali, ležal
kup premoga, kot da se je eden izmed sfanovalcev kljub
grožnji bližajoče se selitve vseeno odločil, da se bo to zimo
grel. Zadaj za hišo je lepo dvorišče z arkadami, pod katerimi
si je kaj lahko predstavljati belo pogrnjene mize nove resta-
vracije.

Potem smo poiskali direktorja Viteza, tovariša Lazareviča.
Povedal nam jetole: »Veste, kadarkoli grem mimo te hiše, me
kdo ustavi in povpraša, kako in kaj bo s selitvijo. Zaenkrat
imamo v tej hiši dve stanovanji, ki nam jih je dala v uporabo
Samoupravna interesna stanovanjska skupnost in imamo v
njih skladišče gostinske opreme. Res pa je, da se dogovar-
jamo o prevzemu te hiše, ki naj bi jo potem preurediti v
gostinski lokal s sobami za prenočevanje. Pri tem naj bi del
sredstev prispevali mi, del pa stanovanjska skupnost. Torej
stavba še ni naša, vnesli pa smo jo že v srednjeročni plan
TOZD Stara Ljubljana za obdobje let 1981-85. Z deli namera-
vamo začeti že prihodnje leto razen če stanovanjska skup-
nost ne določi druge namembnosti stavbe. Zanjo se je na
primer potegovala tudi Slovenska akademija znanosti in
umetnosti, ampak kot vse kaže, bomo hišo v preureditev
dobili mi.

- Kakšen lokal naj bi pravzaprav to bil.
- Ker je hiša zelo prostorna, imamo v načrtih več speciali-

ziranih restavracij v pritličju, zgoraj pa bodo sobe. To bo
pravzaprav hotel z restavracijami. Možnosti je ogromno,
treba je še izdelati elaborate za obnovo.

- Kdaj bodo morali stanovalci iz hiše?
Prihodnje leto. S stanovanjsko skupnostjo smo se dogovo-

rili, da pol stanovanj za zamenjavo najdemo mi, pol pa oni.
Pri tem verjetno ne bo težav, saj v hiši ni etažnih lastnikov, so
Ijudje s stanovanjskimi odločbami. Seveda bomo tako kot
ponavadi prej sklicali sestanek, na katerem bomo skupaj s
stanovalci skušali rešiti vse morebitne nesporazume in odgo-
voriti na vprašanja, ki tarejo Ijudi.

- Torej si lahko občani hiše na Bregu številka osem za
prihajajoče mrzle zimske dni brez strahu priskrbijo kurjavo?

- Seveda, le če je kje še kaj dobijo.
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